
Transportudvalget

Til: Transportministeren

Dato: 17. juli 2013

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

TRU alm. del

Spørgsmål 684
I kommenteret høringssvar fra Banedanmark fra Lov Bylaug (12F) vedr. op-
gradering og elektrificering af Sydbanen, hvor der anmodes om en stiunderfø-
ring i dæmningen øst for den jernbanebro, som forskydes mod nord i Lov by,
svarer Banedanmark, at ”man arbejder videre med en linjeføring omtrent i nu-
værende beliggenhed, idet man kun flytter krydsningen ca. 10 meter mod
nord”, og af svaret fremgår det indirekte, at man derfor ikke kan imødekomme
bylaugets ønske om en stiunderføring.
Det er stadig bylaugets opfattelse, at denne stiunderføring er påkrævet, og vil
erstatte en masse jordpåkørsel, og måske endda kan laves endnu billigere,
når broen ikke skal flyttes mere end 10 meter, og i den anledning bedes mini-
steren undersøge og oplyse via Banedanmark, om Banedanmarks svar skal
fortolkes som et afslag på en stiunderføring.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Karsten Nonbo (V).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Karsten.Nonbo@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Benny Engelbrecht
formand
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